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Raport de activitate pe anul 2016

Din privinla activitdlii mele de consilier local, 2016 a fost un an

interesant. Am inceput anul ca singurul consilier al Partidului Civic Maghiar, dup[

expulzarea mea din aceast6 formalie am activat o lund ca independent, au urmat

alte doud luni pauzi ca dupl alegerile locale s6-mi continuu activitatea in cadrul

Partidului Popular al Maghiarilor din Transilvania.

tn acest timp nici serio zitatea cu care am lucrat in consiliu, nici pdrerile

mele politice, nici comportamentul meu nu s-au schimbat, numai persoana mea a

devenit mai insuportabild pentru cdgiv a politicieni o'grei".

Schimbarea de ecuson nu a influenlat activitatea mea de opozant, am

continuat munca in favoarea concitadinilor mei care qi-au pus increderea in mine.

Astfel, nu am suslinut majorarea taxei de salubrizare, am propus impozite

mai mici, i-am tras la rlspundere pe cei care de ani de zile promit imbundtdtirea

transportului urban local, am susfinut iniliativele, propunerile, proiectele de

hotlr6re cu privire la dezvoltarea qi infrumuselarea oraqului.

Ca qi candidat la funclia de primar am avut un program care transforma

acest oraq intr-unul mai trdibil, cu modernizdri bine gdndite, cu o circula{ie

fluentI, nivel de impozitare mai suportabil, ascultarea qi luarea in considerare qi a

altor pdreri. Toate acestea nu mi-au adus succes in cAgtigarea alegerilor, dar de

ajuns ca sd fiu ascultat in consiliul local gi in viala publicS.

incl nu avem trotuar pe strada Lunca Oltului, dar mdcar au apIrut treceri de

pietoni. S-a imbunilelit strada Cetelii, care duce spre cimitirul comun, s-a reparat

podul peste Olt din Chilieni, sunt qanse ca cdteva strdzi uitate sd fie reabilitate.

Ca preqedinte al comisiei de urbanism din cadrul cgnsiliului local am

incercat s5 discutdm problema circula{iei intre nemulfumi1ii, specialigtii qi factorii

de decizie. Rezultatul se lasd incd aqteptat.
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Am fost prezent aproape la toate qedinfe ale Consiliului Local, la fel in

earul comisiilor de specialitate, mi-am €xprimat pdrerea" tot timpul argpmentatL.

I\itunc[ a fost destul, rezultatele se mai lasd aqteptate- Dar vor fi.

Sf. Gheorghe, 15 mai 2017
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